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Årsmøte 2023 

Torsdag 27. april 2023 kl. 19:00 

Tjuvholmen 

 Agenda: 

 

1. Åpning. Godkjenning av innkalling, valg av møteleder og referent.  

2. Årsberetning  

3. Fastsetting av kontingent, havneavgifter og eventuelle andre avgifter  

4. Revidert regnskap og budsjett  

5. Innkomne saker  

6. Valg 

Styrets årsberetning for 2022.  
 

Styret i Hamar Båtforening for året 2022 har bestått av: 
 

• Formann   Yngve Tomter  

• Nestformann/Havnesjef Bjørn Kristiansen  

• Kasserer   Willy Westeng  

• Vaktsjef   Tore Nilsen  

• Sekretær   Heidi Nordhaug  

• Havnesjef   Hans Arne Dybsand  

• Klubbhusansvarlig  Hans Petter Aas 

 

• Varamedlem:   Bjørn W. Andersen 
 

Tur, arrangement og uthavns komité: 

• Oscar Wiik 

• Erik Løken  

• Roald Kjeverud  

• Knut Strømsrud 
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Revisorer:  

• Reidar Otterstad 

• Frode Alhaug  
 

Valgkomité:  

• Per Holland  

• Inge Faleide  

• Kåre H. Hansen  
 

Hamar Båtforening har følgende æresmedlemmer:  

• Avdøde Rolf Holland  

• Avdøde Per Høistad  

• Avdøde Arve Snilsberg  

• Avdøde Harald Sundheim  

• Øystein Eriksen  

• Karl Erik Joakimsen 
 

Generelt: Formann Yngve Tomter 

 

Vi har i sesongen 2022 fortsatt arbeidet fra foregående år og holdt god kontinuitet på alle 
pågående aktiviteter og funksjoner samt tilrettelagt for en ny båtsesong. Starten av året 
hadde fortsatt noen utfordringer knyttet til COVID-19. 
Vårt bryggeanlegg og klubbhus har blitt vedlikeholdt og har fungert godt gjennom sesongen. 
Vi har god økonomi og er i stand til å gjøre mindre investeringer uten opptak av lån. De 
innleide vaktene har for sesongen 2022 fungert godt. Våre nye overvåkingskameraer ser ut 
til å virke etter hensikten. Det har vært god deltagelse på våre dugnader og et betydelig 
antall oppgaver har blitt utført av våre medlemmer.  
Styrets medlemmer har utført et betydelig arbeid og fungert godt sammen i driftsåret.  
Jeg ser fram til en ny aktiv båtsesong. 
 

Generelt: Sekretær Heidi Nordhaug 

 

Som sekretær har jeg deltatt på alle styremøter og vært referent. Sekretæren har ansvar for 

mottak av all e-post til foreningen, besvarelse av henvendelser og distribusjon av 

henvendelser til andre styremedlemmer. Det var mange henvendelser gjennom hele året, 

både fra medlemmer, bobilturister og andre. Sekretær har også ansvar for distribusjon av 

informasjon til medlemmene via sms og hjemmeside. På høsten ble det igangsatt arbeide 

med å etablere en ny og oppdatert hjemmeside.  
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Vaktholdet: Vaktansvarlig Tore Nilsen  

 

Vaktholdet for sesongen 2022 har blitt ivaretatt av vårt kameraovervåkingssystem i tillegg til 

vektere fra Avarn Security. Vekterne har patruljert alle brygger etter kl. 2300 hver dag med 

påfølgende rapport til vaktsjef. Dette har etter vår erfaring fungert tilfredsstillende. Det er 

foretatt en bedre skilting av at områdene er videoovervåket, og det har ikke vært noen større 

hendelser i løpet av sesongen. Forhåpentlig har overvåkningen hatt en preventiv virkning.  

 

Havner 2022: Havnesjef Hans Arne Karlsen og Bjørn Kristiansen  
 

 

Havneanleggene ble som tidligere år klargjort før sesongen gjennom dugnad fra 

medlemmene. Det gjøres en god innsats av medlemmene gjennom sesongen for å ha er 

presentabelt havneanlegg. 

Vi takker medlemmene i HBF for dugnadsinnsatsen som utføres.  

 

Hensetning av båter i anlegget 

Vi har fortsatt litt problem med hensatte båter i anlegget av de som ikke har fast båtplass. Vi 

minner om vårt regelverk om dette: Hensatte båter i anlegget vil kunne bli heist på land og 

fraktet ut fra Tjuvholmen for eiers kostnad og risiko.  

 

Endring ved Skibladnerbrygga 

Hamar kommune har anlagt ny gjestebrygge i småbåthavna, dette har er blitt veldig godt 

mottatt av båtfolk og de som driver aktivitet ved Mjøsfronten. Det er et ønske fra Hamar 

kommune å kunne utvide dette tilbudet på sikt. Denne endringen i Skibladnerbrygga 

medførte at det ble opprettet erstatningsplasser ute på Tjuvholmen.  

 

Klargjøring av bryggeanlegg småbåthavna  

• Bryggene ble gjennomgått og klargjort ved dugnad før båtsesongen. 

• Havneområdet ble ryddet etter vinteren. 

• Generell rydding og vedlikehold gjøres gjennom sesongen.  
 

Klargjøring av bryggeanlegg Tjuvholmen: 

•  Bryggeanlegget ble gjennomgått og klargjort ved dugnad til sesongen.   

• Nødvendig vedlikehold gjøres gjennom sesongen. 

• Generell rydding og vedlikehold gjøres gjennom sesongen.  
 
Bølgebryter 
Bølgebryteren fikk en omfattende reparasjon i vår, flere vaiere i elementskjøtene ble skiftet 
ut, arbeidet ble utført av Småbåthavner.  
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Det er fortsatt en utfordring med det ytterste elementet på bølgebryteren, dette følges opp 
til våren sammen med Småbåthavner.Vi har inngått en serviceavtale med Småbåthavner for 
å kontrollere bølgebryteren to ganger pr. år, høst og vår.  
 
Opplag/ parkeringsplass på Tjuvholmen 

Gjenstående del av opplagsplassen ble asfaltert i sommer. Vi fikk merket opp plasser for 

oppstilling av biler. Det gjenstår å merke området for bobilplasser, det merkes for opptil 30 

bobilplasser.  

 

Fyret på Tjuvholmen 

Fyret på Tjuvholmen har fått ny lysinstallasjon, dette er levert og montert av kystverket.  

 

Strøm til indre havn og opplagsplass 

Strømtilførselen til indre havn på Tjuvholmen er oppgradert med økt kapasitet. Det er nå 

egen strømkurs til hver av bryggene samt nye strømsøyler ved nedgangene. En ekstra 

strømsøyle er montert ute på opplagsplassen. 

 

Tilgang til strøm ved vinterlagring 
Ved vinterlagring av båt på Tjuvholmen er det kun tillatt å benytte strøm for å lade batterier. 
Tilgang til strøm blir i gjort tilgjengelig i to perioder på vinteren, en helg i januar og en mars.  
Datoene for dette blir å finne på hjemmesiden til HBF. 
 

Kameraovervåkning 

Overvåkningskameraene i havneanlegget fungerer bra, vi viderefør avtalen med 

vaktselskapet AVARN. 

 

Tømming av septik fra båter 

Det var i år noe problem med vakuumpumpa for tømming av septik fra båter. Hamar 

kommune har monterte ny vakuumpumpe til dette formålet. Anlegger er nå i drift og skal 

benyttes for all tømming av septik fra båter.  

 

Dugnader 

I 2022 er det blitt utført 24 dugnader, 228 medlemmer ble registrert med utført dugnader. 

 

Klubbhuset: Husansvarlig Hans Petter Aas  

 

I året som har gått er det blitt utført vanlig lettere vedlikeholdsarbeider på klubbhuset. Det 

har ikke vært nødvendig med store prosjekter eller reparasjoner. 

Vi har fått oppgradert uteområde ved restauranten med bla ny belysning og gjort det 

nødvendige når det gjelder strømnettet på huset. 

Vi hadde planer om å bytte duk på markisene da disse er gamle og nedslitt, men grunnet 

lang leveringstid måtte dette utsettes. Disse blir byttet nå til våren. 
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Økonomi: Kasserer Willy Westeng  

 
Regnskapet ble gjort opp med et underskudd på 424.000,-. Hovedårsaken til dette er at vi 
rustet opp parkeringsplassen med asfalt slik at det blir bedre plass til både bobilturister og 
dermed også båtforeningens medlemmer. Dette kostet ca 500.000,-. Båtforeningen får et 
bra bidrag fra bobilvirksomheten hvert år og skatteetaten mener at dette er skattepliktig, vi 
har derfor i 2022 betalt 45.000,- i skatt for overskudd fra tidligere år. Investeringen i 2022 
gjør at det vil ta noen år før vi oppnår skattepliktig overskudd igjen.  Vi har også gjort 
oppgraderinger på havna på Tjuvholmen for ca 925.000,- og dette er 450.000,- over 
budsjett. Det passet å gjøre disse oppgraderingene nå, og tidligere års overskudd og 
overskudd på omsetning av båtplasser forsvarer disse oppgraderingene.  Foreningen har 
fortsatt god økonomi med kr 3 380 063,- på bankkonto.  Ca 3.000.000,- er plassert på 
høyrentekonto knyttet til Nibor renten.   
 

 

Tur, arrangements og uthavnskomité: Roald Kjeverud, Erik Løken, Oscar Wiik og Knut 

Strømsrud, 

 

Uthavn og arrangementskomiteen har i år hatt et arrangement.  

I tillegg har brygge som ligger i båtforeningens uthavn i Furnesfjorden «Grøtodden», blitt 

kjørt ut og inn fra vinteropplag på Tjuvholmen. Bryggene ble sett over og det ble gjort noen 

småreparasjoner før utkjøring. Det har blitt avholdt dugnader med klipping og rydding på 

Grøtodden ved behov. 

 

St.Hans 2022 ble avholdt på Grøtodden i strålende vær. Det ble servert pølser og drikke til de 

frammøtte. Det var veldig bra oppmøte noe uthavns komitéen setter stor pris på. Det ble 

avviklet «Natursti» og «Limbokonkurranse» samt «Beat for beat» med flotte premier gitt av 

foreningens medlemmer. Det var god stemning utover kvelden, og det ble tent bål og 

foretatt både allsang og dans til levende musikk besørget av foreningens medlemmer. 

 

Takk til alle som har bidratt på dugnad og med premier til våre arrangementer. 

 

Komitéen takker for et flott 2022, og håper på en enda finere sesong i 2023 

 

Fastsettelse av kontingent, havneavgifter og eventuelle andre avgifter 

 

Det foreslås ingen endringer for 2023 sesongen. 

 


